
 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

IIBK, 2021-11-17 

 
Datum: 2021-11-17, kl. 18:30 Plats: Kavellerivägen 11, Ingelstad  

 

Närvarande: Anders Karlsson, Jörgen Glanshed, Magnus Gustavsson, Thomas Johansson, Marie 

Hammarstedt, Peter Hildingsson, Lotta Kidell + Thomas Hammarstedt 

 

Frånvarande: Arvid Henningsson, Pär Grammelstorf 

 

 
1. INLEDNING (ORDFÖRANDE) 

Ordförande Anders Karlsson öppnat mötet. 
 

2. VAL AV PERSON FÖR JUSTERING AV PROTOKOLL 
Lotta Kidell vald till justeringsperson. 
 

3. GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Föregående styrelseprotokoll från 2021-10-10 gåtts igenom och inga kvarstående punkter. 
 

4. EKONOMI 
 
a. Medlems- och träningsavgifter 

Avgifter är fakturerade och enstaka spelare kvarstår att betala. Marie driver på berörda 
ledare som i sig tar diskussion med berörda föräldrar/spelare. 
 

b. Sponsring 
Fakturor för sponsring är utskickade.  
 

c. Försäljning 
Ravelli-försäljning: Hittills sålt ca 1000 pkt så ännu kvarstår många som inte sålt sina 
förväntade paket. När Ravelli skickar ut en påminnelse inför sluttampen av försäljningen i 
slutet av veckan.  

o Magnus vidarebefordra det mailet till alla ansvariga försäljare i respektive lag för 
att uppmana att följa upp de som inte har registrerat några sålda produkter.  

o Anders kommer också att göra en påminnelse via sociala medier och hemsida om 
att registrera det man har analogt i sin katalog.  

o Marie och Thomas H hjälper Magnus vid utlämning som genomförs på Näckrosen. 
Magnus bokar Näckrosen.  
 

d. Bingolotter 
Bingolotter är levererade och finns hos Marie. Ungdomsspelare ska sälja tre lotter vardera, 
seniorer fem lotter.  

o Peter gör ett utskick likt tidigare säsonger för att se över hur många lotter 
respektive lag behöver.  

o Jörgen hjälper Marie att dela ut lotter till lagen.  
o P07 och F05/06 ska sälja vid Ica samt vid julskyltningen. Anders förmedlar den 

informationen. 
 
Fått bidrag för återstartsstöd för cupverksamhet.   
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5. RAPPORT FÖR KLUBBLAGEN, DOMARE M.M. 

 
Beslutat om att det inte är något tvång för ungdomslagen att sända sina hemmamatcher via 
Solidsport. Däremot ska seniorlagen göra det.  
 
Anders kontaktar Solidsport för att avaktivera alla live-sändningar samt gör ett utskick till alla 
lag om att de får aktivera de matcher de vill sälja.  
 
Anders kommer innan årsskiftet att fakturera Solidsport för att få ut våra pengar. 
 
Magnus kommer att plocka ut våra pengar från Biljettkiosken för de seniormatcher vi hittills 
har spelat. 

 
6. KOMMANDE AKTIVITETER (utbildningar, ledarträffar, m.m.) 

- 
 

7. HALLFRÅGOR 
Information har börjat komma ut i media om att ett Covid-pass ev. kommer att krävas inom 
kort för aktiviteter inomhus med fler än 100 personer närvarande. Det kräver att vi följer 
nyhetsrapporteringen framöver samt tar del av den information som kommer ut från kommun 
och innebandyförbund framöver. 
 
Nuläge hallbyggnation 
Lägesrapport kring diskussioner som först kring möjligheter och intresse för ev. nybygge 
sporthall. Styrgrupp sammansatt kring diskussion om ev. nybyggnation sporthall Ingelstad. 
Styrgruppsmöte hålls den 29/11. Dialoger har även hållits med byggentreprenör kring 
projektering- och byggprocess. Inga beslut fattades på mötet i denna fråga.  
 

8. MATERIAL OCH UTRUSTNING 
Enenda, f.d. Sportgrossen, har tagit fram förslag på souvenirer. Vi vill hitta en prisnivå som 
passar oss bra innan vi publicerar det för allmänheten. 
 
Enenda har också ett erbjudande om att ta fram klistermärken att sätta på dörren till damernas 
omklädningsrum. Jörgen återkommer.  
 

9. BESLUT TIDPUNKT FÖR NÄSTA MÖTE  
Anders skickar ut fråga via styrelsens Facebook-grupp för boka tid för nästa möte. 
 

10. MÖTET AVSLUTAS 
Ordförande Anders avslutat mötet. 

 

Protokollet upprättat av: Peter Hildingsson (sekreterare), 2021-11-17 

 

Protokollet justeras av: Lotta Kidell  

 


